
 

Dato: 09.01-2024 

Referat fra FAU-møte 09.01.24 ved Søre Ål skole, Lillehammer 

Møtet 
innkalt av 

Ylva Kleiven Referent Lasse Båtstad 

Møtedato 9/1-2024 Møtestart 18:00-20.00 

Møtested Lærerværelse, Søre Ål skole Møteleder Ylva Kleiven  

Til stede: 

 
 
 
Forfall: 

Lasse Båtstad, Stine Helbæk Torgersen, Ylva Kleiven, Elisabeth Winsents, Line Marie 
Tholstrup, Åsmund Møller Johansen, Marte Skarderud, Marianne Amundsen Faiva, 
Hilde Mjell Donkor, Elisabeth Risheim Kvam, Anne Staalesen,  

 

Flemming Wikkelsø Rasmussen, Morten Bergåsa, Mari-Louise Pabsdorff 

Dagsorden:  

 

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden 
- Godkjent 

2. Godkjenning av referat fra forrige møte 
- Godkjent 

3. Gjennomgang av årshjul 
- Morten følger opp invitasjon til byrådsutvalget.  

4. Forslag om felles skoleavslutning 1-6klasse,  
a. Respons fra lærerne har vært varierende, lærerne vil gjerne bruke 

anledningen til å holde kontakten med hjemmet. 
- Spørsmål er hva intensjonen med avslutningen skal være?  
- Hvem skal ha ansvar og hvem skal arrangere?  

 
 

b. Erfaring Røyslimoen:  
- Åsmund har snakket med FAU-leder, hvor hun fremsnakket felles avslutning, 

med forbehold om været tillater det.  
- Hun poengterte at størrelsen er forskjellig på skolene og at størrelsen på Søre 

Ål vil ligge på rundt 1.tusen mennesker.  
 

- Fred kommer med forslag om at trinn avslutningene kan spres fra slutten 
Mai, for løse «tidsklemma».   

 
- FAU oppfordrer ansvarlige i klassene til å ta tidlig kontakt med lærer for 

trinnet, for å spre avslutningene over en større tidsperiode.     
  

5. Status hjertesonearbeid 
- Utsettes til neste møte på grunn av fravær.  

6. Alternativ plattform til hjem-hjem-kontakt 
- Ylva informerer når hun får svar.  



7. Utearealer 
a. Ny komite 
b. Søknader 

- Komiteen består av: Line, Anne og Anne Catrine Hanslien.  
- Ny komite godkjenning til å søke midler på vegne av FAU uten å diskutere 

dette videre.  
- Skolestrukturen skal opp på kommunestyremøte før neste FAU-møte og vi 

følger opp med ny informasjon på neste møte. Line og Elisabeth følger opp og 
melder tilbake på neste møte.   
 

8. Kommunikasjon 
a. FAU-nytt- Utgitt i desember.  

- Alle deler på sine representative facebook sider for klassen.  
 
Info facebooksider 
Status info på skolens nettsider. 

9. Maihaugforestillingen 
- Fred informerer:  
- Skolen er i rute og det settes av tid hver uke for lærerne slik at det kan 

organisere øving på tvers av trinn.  
- Intensjonen er at forestillingen skal være et «null prosjekt», om det blir et 

overskudd blir pengene disponert av skolen. FAU ønsker at elevrådet blir 
involvert i hva et eventuelt overskudd skal brukes på.   

10. Rektors hjørne 
- Rektor viser frem tallet 440, som symboliserer antall færre fraværsdager fra 

skolestart og frem til dagens møte 09.01.24. Dette tilsvarer et snitt på 3.8 fra 
4.8 fra i fjor.  

- Info: Skolen jobber med å se på organisering av skolehverdagen. Dette 
gjelder oppstart klokken 0900, med varierende lengde på dagene. De er i 
prosess på å se etter alternativ og utfordrer FAU på å komme med innspill, 
tanker etc.  

- I denne prosessen ser de også på timeplanlegging i forhold til de lengere 
dagene og hva de legger på slutten av dagen.  

11. Økonomisk status 
- Maihaugdugnaden med salg av julenek har gått 30000 kr i overskudd. 
- Ellers intet nytt å melde.  

12. Forslag til eventuelle endringer i dugnadsmodellen 
- Komiteen har sjekket opp noen alternative turer for 7. klasse. 
- Marte presenterer flere alternativer. Fagerhøi utmerker seg med tilsvarende 

pris og varierende tilbud.  Dette sjekkes opp før neste møte slik at det kan 
utarbeides et forslag som kan presenteres for foreldregruppene.  

- Dette blir et punkt på neste møte.  
 

13. KFU 
Anne informerer: 
- Samtaler rundt dugnadsarbeid. 
- God oppslutning fra foreldre på Søre Ål skole.  
- Ny skolestruktur var opp som tema.  
- På nasjonale prøver scorer Lillehammer skolene bra.  
- «få» elever får spesialundervisning i forhold til andre sammenlignbare 

kommuner.  

 


